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TŘÍDÍM - TŘÍDÍŠ - TŘÍDÍME  aneb  MYSLÍM - MYSLÍŠ - MYSLÍME

Líbí se mi postoj místních občanů, kteří si rychle zvykli na barevné vagónky vláčku separace, a na jeho 14-ti stanovištích je pěkně
živo. Všechno  však má svá pravidla a i tento vlak „separák“ má svůj jízdní řád. 

Není proto vůbec nutno, aby se kolem něj na komunikaci povalovaly láhve či střepy ohrožující nás, naše děti, kočky
a psy a všechnu  havěť motající se okolo. Papír uložený vedle v krabici, kterou zmáčí déšť, nesplní svůj účel,

a lehounké plasty kutálející se po větru jsme rozhodně tímto způsobem nevytřídili.
Škoda, stačí přemýšlet. Všem, kteří by chtěli, aby jejich konání opravdu mělo smysl, nabízím jízdní

řád „separáčku.“ Jezdí tak často, že se sveze každý bez újmy na zdraví a tlačenice.

Plasty: pondělí - středa - pátek Papír: úterý - čtvrtek - sobota
Tetrapak: pátek Sklo: sudé týdny - úterý

To, že je  užitečné a smysluplné třídit, už ví většina z nás.
Aby však dané konání mělo   smysl, je třeba také

trochu přemýšlet. 

Malá poznámka pod čarou: 
Všem, kteří si tato stanoviště
pletou s malou vetešárnou, sekáčem
a odkladištěm  jiných roztomilých zbytečností -
vláček vozí  opravdu jen plasty, papír, sklo a tetrapak,
nic víc. Protože tak dlouho se chodí se džbánem pro vodu, 
až se ucho utrhne a jednou někdo pozná vaši kabelku, tašku, svetřík,
případně jiný doplněk a kromě toho, že vám to může být nemilé, vám bude
udělena lekce ze separace v podobě finanční částky, která vám rozhodně radost
neudělá. Stejně jako vaše milé pozornosti nedělají radost nám.

Bronislava Kukurová, ÚMČ

Paralelní dráha RWY 06R/24L, letiště Praha Ruzyně
Vážení spoluobčané,

ráda bych Vás jménem o.s. Nad Drahaňským údolím informovala o výstavbě nové paralelní dráhy na letišti v Ruzyni. 
Nová vzletová a přistávací dráha RWY 06R/24L má být umístěna ve vzdálenosti 1525 m od paralelní stávající dráhy

06L/24R směrem blíže ku Praze. Vybudována by měla byt do roku 2010. Za deset let by mělo přilétat nebo odlétat z ruzyňského
letiště až 280 tisíc letadel ročně, což je dvojnásobek proti současnému stavu. Tento záměr schválilo již podruhé pražské
zastupitelstvo v září loňského roku.  Poprvé změnu územního plánu, která výstavbu dráhy umožňuje, zastupitelé schválili 
už téměř pře dvěma lety, ale loni v červenci jejich rozhodnutí zrušil Nejvyšší správní soud. 

Cílem managementu letiště rozhodně není zlepšení dnešní situace s přelety nad obydlenými oblastmi na severu Prahy, ale
především zvýšení objemu nákladní letecké dopravy, která je finančně velmi lukrativní (hovoří se např. o převzetí části nočního
karga za letište Frankfurt). Zároveň usiluje o zvýšení podílu tranzitní osobní dopravy z různých dálkových destinací, např.
velkokapacitními lety z Asie. Staví čistě ekonomické zájmy nad práva Pražanů na kvalitní život.

Hluk i exhalace z letadel by výrazně zhoršily životní podmínky obyvatel Nebušic, Lysolají, Suchdola, Sedlce, Čimic a Dolních
Chaber. Nová dráha by generovala značný narůst navazující silniční osobní i nákladní dopravy, přičemž obce Dolní Chabry a Suchdol
by spolu s dálnicí byly dvojnásobně postiženy, aniž by bylo posouzeno synergické působení hluku ze silniční a letecké dopravy a jeho
dopadu na zdravotní stav obyvatelstva. Nově připravovanou letovou dráhou by nebyly postiženy jen obytné oblasti, ale i lokality
přírodního parku Šárka - Lysolaje, Únětice, přírodní rezervace Tiché Údolí - Roztocký háj a přírodního parku Drahaň - Troja. Rovněž
je ohrožena pražská ZOO, kde nadlimitní nárůst hluku může negativně ovlivnit chovaná cizokrajná zvířata i pohodu návštěvníků. 

V těchto měsících se obce spojily a občané a občanské iniciativy z Nebušic, Přední Kopaniny, Lysolají, Suchdola, Šáreckého
údolí, Hanspaulky, Baby, Dejvic, Veleslavína, Červeného vrchu, Bohnic, Ďáblic, Čimic, Dolních Chaber, Hostivic a Jenče a společně
podepisuji petici NE paralelní dráze, ve které vyjadřují nesouhlas s připravovanou výstavbou nové letové dráhy. Petici připravila
občanská sdružení o.s. Pro Nebušice a o.s.Přátel Hendlova dvora a do dnešního ji dne podepsalo kolem 1000 obyvatel Prahy.

Petiční arch, další aktuality, články a dokumenty najdete na webu našeho sdružení www.drahan.chabry.cz .

Hana Francová za občanské sdružení
Nad Drahaňským údolím

internet: www.drahan.chabry.cz

Je řešením zavřít se za protihluková
okna? Oddělení ochrany životního
prostředí letiště Ruzyně v této oblasti -
konkrétně např. v oblasti sídliště Baby -
doporučuje stěžujícím si občanům po
zprovoznění dráhy zabudování proti-
hlukových oken, protože hlukové
zatížení oblasti bude ještě větší, než je
v současné době v Úněticích a Horomě-
řicích, které provozem letadel dnes
značně trpí. 

(výňatek z textu petice)
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